
Interpellation, Kommunfullmäktige

den 28/11-2024

Moderaterna, Björn Odelius

Interpellation till Martin Lange, Ordförande barn- och utbildningsnämnden

Vilka konkreta åtgärder har gjorts i barn- och utbildningsnämnden för att ge
lägre kostnader samt hur mycket har detta resulterat i?

Att uppnå en budget i balans är en av de största utmaningarna för förvaltningar i
dagens ekonomiska klimat. Det handlar inte enbart om att tillföra mer resurser, då en
större budget garanterar inte automatiskt en lösning som är rätt anpassad för
verksamhetens behov. Istället krävs det en noggrann analys av kostnadsdrivare,
prioriteringar och en genomtänkt strategi för att optimera de befintliga resurserna.

En av de största svårigheterna ligger i att balansera ökade krav från medborgarna
med de ekonomiska ramar som är tillgängliga. Samtidigt riskerar tillfälliga tillskott av
medel att skapa en känsla av kortsiktig lättnad, utan att åtgärda underliggande
strukturella problem. Verksamheten kan därmed få en "kostym" som inte är hållbar
på längre sikt.

För att verkligen lyckas krävs det mod att omprioritera, effektivisera och i vissa fall
omstrukturera verksamheten. Det handlar också om att våga se långsiktigt,
identifiera kärnverksamhetens behov och skapa en organisation som är anpassad till
de resurser som faktiskt finns. Endast genom att arbeta strategiskt och hållbart kan
förvaltningen skapa en budget i balans som fungerar över tid.

Med hänvisning till ovanstående önskas svar på följande:

● Vilka konkreta åtgärder har gjorts i BoU för att ge lägre kostnader?
● Vilka kostnadsbesparingar har det gett?
● Hur många fler vuxna finns det i skolan och förskolan idag, jämfört med för 12

månader sedan?


